
REFERAT: 

Referat fra Ekstraordinær Generalforsamling i Karise Permatopia AMBA 

28. oktober 2018 kl. 13-17, Karise Skole 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Budget 2019 for KP-AMBA 

3. Forslag om beslutningsprocesser og koordinering af helheden i Permatopia 

Oplæg udsendes senest d.20.10 

4. Forslag om første fordeling af ressourcer mellem områder i Permatopia 

Oplæg udsendes senest d.20.10 

5. Evt 

1. Valg af dirigent og referent 

Generalforsamlingen godkendtes som lovligt indkaldt. 

Referenter: Rasmus Christensen og Dorte Grannov Balslev. 

Stemmetællere: Trine Sørensen, Anne Gormsen, Jonas Kihl. 

Dirigent: Thomas Schepelern 

2. Budget 2019 for KP-AMBA {med bilag} 
Tage Søndergaard og Knud Erik Henriksen orienterede om økonomien for Karise Permatopia AMBA, og 

hvilken gæld, der er bundet op på hvilke dele af Permatopia (se bilag 1). Vi overgår fra etableringsbudgetter 

til driftsbudgetter af Karise Permatopia. Banken har bedt om konkretisering af indtægtsgrundlaget. 

Oplægsholderne gennemgik det foreløbige budget og behovet for at vise mere sikre indtægtsbudgetter. 

Beboerne blev inviteret til at deltage i en proces i løbet af november, hvor den konkrete udformning af 

budgetterne skal ske. 

Der blev stemt om hvorvidt generalforsamlingen 

1) giver bestyrelsen bemyndigelse til - på baggrund af ovenfor nævnte proces - at beslutte nye reviderede 

budgetter for 2019, eller 

2) godkender de reviderede budgetter på en ny ekstraordinær generalforsamling i december 2018. 

Der blev stemt ved håndsoprækning med farvede kort. Der var et stort flertal for forslag 2, og det blev 

vedtaget uden stemmeoptælling. 5 stemte imod forslag 2. Et revideret budget for 2019 forelægges til 

godkendelse på en ekstraordinær generalforsamling i december 2018. 

3. Beslutningsforslag om beslutningsprocesser og koordinering af helheden i Permatopia. {bilag} 

Mette Kragelund fremlagde OKRATl-gruppens forslag om at danne en hovedkreds. Forslaget er 
gennemgået af advokat Line Barfod og er blevet behandlet af bestyrelsen. Der blev stemt om det af 
bestyrelsen fremsatte forslag, som indgik i Okratigruppens præsentation. 

Der blev stemt om følgende 6 punkter- punkterne a-e som en helhed og punkt f for sig: 
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a) Der nedsættes pr 1.1.2019 en hovedkreds 
b) Hovedkredsen arbejder sammen med bestyrelserne om en række strategiske og overordnede opgaver, 
jvf. Forslagets tekst 

c) Hovedkredsmøder faciliteres 
d) Hovedkredsens arbejde og funktion evalueres 
e) Implementering forberedes af de involverede parter, så hovedkredsen kan fungere fra 15.1.2019 
f) Repræsentation fra Områder: Okratigruppen ønskede forsamlingens holdning til om 

x) Der vælges 2 repræsentanter fra hvert af de 6 områder. 
y) Der vælges 1 repræsentant fra hvert af de 6 områder. 

Tine Mai Pedersen stillede ændringsforslag med en præcisering af, at områderne - forstået som 

samtlige deltagere fra områdets teams - selv bestemmer, hvordan der vælges en eller to 

repræsentanter til hovedkredsen. Præciseringen er en del af afstemningsgrundlaget. 

Der blev stemt om a-e (Se venligst bilag): 

57 for, 3 imod, 1 blank 

Det er dermed besluttet, at der oprettes en hovedkreds. Okrati har ansvar for at tage intiativer 
svarende til pkt. e. 

Der stemmes om punkt f: antal repræsentanter fra hvert område: 

39 for 2 repræsentanter, 19 for 1 repræsentant 

Det er dermed besluttet, at der deltager to repræsentanter fra hvert område i hovedkredsen. 

Områdets teammedlemmer bestemmer selv, hvordan de vælger de to repræsentanter til 

hovedkredsen 

4. Beslutningsforslag om første fordeling af ressourcer mellem områder i Permatopia. (bilag) 
Inger Maaløe og Thomas Spange Olsen fra SALSA gennemgik forslag om fordeling af de pligtige 
arbejdstimer. Man arbejder i 1-2 teams med en samlet arbejdsindsats på 100 timer pr år (2 timer pr 
uge). SALSA ønskede generalforsamlingens stilling til, om den foreslåede procentfordeling af 
arbejdstid mellem områderne kunne vedtages (bilag). 

SALSA opfordrede til, at der fortsat lægges interessetimer ud over de pligtige timer, da der kræves 
mange timer for at få fællesskabet til at fungere og nå de mål, der er sat. Det er dog vigtigt at 
interessetimer fortsat ses et bidrag fra de, der har overskud og tid, ikke som en forventning til alle. 

Der blev stemt om forslaget om fordeling af ressourcer som beskrevet af SALSA: 
53 for, 1 imod og SALSAs forslag blev dermed vedtaget. 

5. Evt. Intet 

Dirigent: Thomas Schepelern Referenter: Rasmus Christensen & Dorte Grannov Balslev 
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